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Geachte heer van Gelooven en de heer Bonte,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen van 15 april 2024 die uw fractie 
gesteld heeft naar aanleiding van het werkbezoek van Hugo de Jong aan de provincie Limburg. 
 
Vraag 1: 
Waarom heeft de verantwoordelijke wethouder Milieu en Mobiliteit tijdens de onlangs gehouden 
vergadering van het Gemeentelijke Platform Luchtkwaliteit, de betrokken organisaties niet op de 
hoogte gesteld van het bezoek van de minister en ervoor gekozen deze organisaties ook niet uit te 
nodigen voor een ontmoeting en gesprek?  
 
Antwoord 1: 
Op 15 april 2024 heeft minister De Jonge een werkbezoek gebracht aan het provinciehuis in 
Maastricht na een werkbezoek aan de gemeente Eijsden-Margraten. Het bezoek aan het 
provinciehuis stond in het teken van de zogenaamde Woondeal, ‘Woonkeuken’ genaamd, die in 
maart 2023 gesloten is tussen de Limburgse gemeenten, provincie, waterschap, Limburgse 
woningcorporaties en het Rijk. Het overleg in het provinciehuis was georganiseerd door de provincie 
Limburg voor de samenwerkingspartners van de Limburgse woningbouwopgave. Hiervoor is op 
donderdag 8-2-2024 door gedeputeerde Theuns een save the date naar de genodigden verstuurd. 
Deze uitnodiging heb ik niet ontvangen, omdat de woondeal geen onderdeel uitmaakt van mijn 
portefeuille.  
Van een werkbezoek zoals in de gemeente Eijsden-Margraten, waarbij milieuproblematiek 
besproken zou worden, is bij gemeente Maastricht geen sprake geweest. Er is daarom ook geen 
sprake geweest van het al dan niet uitnodigen of op de hoogte stellen van milieuorganisaties uit 
Maastricht. 
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
John Aarts 
Wethouder Mobiliteit, Stadsbeheer, Duurzaamheid en Hospitality 


